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Nr AO.0012.5.1.2024 

Protokół Nr 54 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska  

Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 16 stycznia 2024 r. o godz. 12.00 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecny radny Jacek Tylman. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Tomasz Kuźniar                                        - urbanista; 

Katarzyna Gębka                                       - podinspektor ds. gospodarki przestrzennej. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej     

w Kleczewie otworzył Przewodniczący komisji Jarosław Maciejewski. Na wstępie stwierdził 

quorum (4 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał 

wszystkich zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Radni jednogłośnie, 4 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewody 

Wielkopolskiego na uchwałę nr LX/473/2022 Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 26 

lipca 2022 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w obrębie Genowefa na obszarze gminy Kleczew.  

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad 3. Podinspektor ds. gospodarki przestrzennej Katarzyna Gębka przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewody Wielkopolskiego na uchwałę 

nr LX/473/2022 Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 26 lipca 2022 r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Genowefa na 

obszarze gminy Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Następnie 

dodała, że odpowiedź na skargę stanowi załącznik do powyższej uchwały.  

 

Urbanista Tomasz Kuźniar poinformował, że skarga Wojewody Wielkopolskiego dotyczy 

jednego terenu przeznaczonego pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinna lub zabudowę 
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usługową. Zarzuty Wojewody Wielkopolskiego wskazują na nieuwzględnienie strefy 10h 

jako minimalnej odległości pomiędzy elektrownią wiatrową, a budynkiem mieszkalnym. 

Zaznaczył, że dla tego terenu przed podjęciem zaskarżonej uchwały obowiązywał miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego, w którym teren ten formalnie już funkcjonował.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Ad 4. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

  

 

                                                                                   Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 

                                                                              Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska 

              Rady Miejskiej w Kleczewie 

 

                                                                                               Jarosław Maciejewski 

  

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 


